

The Six-String Incident

“Release Before the Release” Giveaway - Official Rules

NO PURCHASE NECESSARY. A PURCHASE WILL NOT INCREASE YOUR CHANCES OF WINNING.

1. Sponsor and Eligibility

Sponsored by Josh Cohen / Josh Cohen Music, Toronto, Ontario, Canada (the “Sponsor”). Open to legal residents of Canada and the 50 United States and District of Columbia who have reached the age of majority where they live. Void in U.S. territories and wherever prohibited. The Sponsor’s immediate family, household members, and anyone directly involved in administering the Contest may not enter.

2. Contest Period

The Contest begins September 14, 2026 at 12:00 a.m. Eastern Time (“ET”) and ends September 25, 2026 at 11:59 p.m. ET. The Sponsor’s computer is the official timekeeping device.

3. How to Enter

During the Contest Period:

1. Create an original video, in English or French, calling for Josh Cohen’s immediate release in connection with the Six-String Incident campaign.
2. Post it as an Instagram Reel or permanent feed video. Story-only posts do not qualify.
3. Mention @themusicofjoshcohen and include #FreeJoshCohen and #ReleaseBeforeTheRelease in the caption.
4. Send @themusicofjoshcohen an Instagram direct message with the post link before the deadline.

Limit one entry per person. The account must be public when verified, or the entrant must send the Sponsor a directly viewable copy by Instagram message. No purchase or payment is required.

4. Entry Requirements

The video must be the entrant’s original work and must not be unlawful, hateful, harassing, defamatory, obscene, dangerous, or infringe anyone’s rights. The entrant must have permission

from identifiable people in the video and the right to use all included material. Entries that are late, incomplete, automated, duplicated, or do not follow these rules are void.

5. Prize

One prize will be awarded: one signed We Are Home Digipak and one custom limited-edition Six-String Incident T-shirt in an available size for the winner. Approximate retail value: CAD \$75. The T-shirt will be designed after the winner is confirmed and may differ from promotional mockups. The prize is non-transferable, has no cash alternative, and may be replaced with an item of equal or greater value if unavailable. The Sponsor will pay standard shipping to one eligible Canadian or U.S. address; the winner is responsible for applicable taxes.

6. Draw and Winner Confirmation

On or about September 26, 2026, the Sponsor will randomly select one potential winner from all verified eligible entries. Odds depend on the number of eligible entries received. The potential winner will be contacted through Instagram and must respond within 72 hours, confirm eligibility, provide shipping and sizing information, and correctly answer a mathematical skill-testing question without assistance. If the selected entrant does not qualify or respond in time, another entrant may be drawn. The confirmed winner's name or Instagram handle may be announced.

7. Permission and Privacy

Entrants keep ownership of their videos. By entering, each entrant gives the Sponsor a non-exclusive, worldwide, royalty-free licence to repost, display, crop, caption, and shorten the video for the Contest, the Six-String Incident campaign, We Are Home, and related publicity, with credit where reasonably practical. Personal information will be used only to verify entries, administer the Contest, announce and fulfill the prize, prevent fraud, and comply with law. Shipping information may be shared with providers needed to produce and deliver the prize; it will not be sold.

8. Instagram Disclaimer and Release

This Contest is not sponsored, endorsed, administered by, or associated with Instagram or Meta. By entering, each entrant completely releases Instagram and Meta from claims arising from or relating to the Contest, except where prohibited by law. Information is provided to the Sponsor, not Instagram or Meta.

9. General Terms

The Sponsor may disqualify fraud, tampering, disruption, or rule violations. The Sponsor is not responsible for platform outages, inaccessible or misdirected entries, privacy settings, notification filtering, or technical failures outside its reasonable control. If circumstances outside the Sponsor's reasonable control materially affect the Contest, the Sponsor may modify, suspend, or cancel it, subject to law, and may draw from eligible entries already received. These rules are governed by Ontario and applicable Canadian law, except where mandatory local law applies. If one term is unenforceable, the others remain in effect.

English and French versions are available at themusicofjoshcohen.com/contest and are intended to have the same meaning. If they differ, applicable law governs and an entrant may rely on either version to the extent permitted by law.

The Six-String Incident

Concours « Release Before the Release » - Règlement officiel

AUCUN ACHAT REQUIS. UN ACHAT N'AUGMENTERA PAS VOS CHANCES DE GAGNER.

1. Commanditaire et admissibilité

Commandité par Josh Cohen / Josh Cohen Music, Toronto (Ontario), Canada (le « Commanditaire »). Ouvert aux résidents légaux du Canada et des 50 États américains ainsi que du District de Columbia qui ont atteint l'âge de la majorité dans leur lieu de résidence. Nul dans les territoires américains et là où la loi l'interdit. La famille immédiate du Commanditaire, les membres de son ménage et les personnes participant directement à l'administration du Concours ne peuvent pas participer.

2. Période du Concours

Le Concours commence le 14 septembre 2026 à 0 h, heure de l'Est (« HE »), et se termine le 25 septembre 2026 à 23 h 59 HE. L'ordinateur du Commanditaire constitue le dispositif officiel de chronométrage.

3. Comment participer

Pendant la Période du Concours :

1. Créez une vidéo originale, en français ou en anglais, demandant la libération immédiate de Josh Cohen dans le cadre de la campagne The Six-String Incident.
2. Publiez-la sous forme de Reel Instagram ou de vidéo permanente dans le fil. Les publications uniquement dans les stories ne sont pas admissibles.
3. Mentionnez @themusicofjoshcohen et ajoutez #FreeJoshCohen et #ReleaseBeforeTheRelease dans la légende.
4. Envoyez à @themusicofjoshcohen un message privé Instagram contenant le lien vers la publication avant la date limite.

Limite d'une participation par personne. Le compte doit être public au moment de la vérification, ou le participant doit envoyer au Commanditaire une copie directement visionnable par message Instagram. Aucun achat ni paiement n'est requis.

4. Exigences relatives aux participations

La vidéo doit être l'œuvre originale du participant et ne doit être ni illégale, haineuse, harcelante, diffamatoire, obscène ou dangereuse, ni porter atteinte aux droits d'autrui. Le participant doit avoir la permission des personnes identifiables dans la vidéo et le droit d'utiliser tout le matériel inclus. Les participations tardives, incomplètes, automatisées, en double ou non conformes au présent règlement sont nulles.

5. Prix

Un prix sera attribué : un exemplaire dédié de We Are Home en digipak et un t-shirt The Six-String Incident personnalisé en édition limitée, dans une taille disponible pour le gagnant. Valeur au détail approximative : 75 \$ CA. Le t-shirt sera conçu après la confirmation du gagnant et pourra différer des maquettes promotionnelles. Le prix est non transférable, sans équivalent en espèces, et peut être remplacé par un article de valeur égale ou supérieure s'il devient indisponible. Le Commanditaire paiera l'expédition standard à une adresse admissible au Canada ou aux États-Unis; le gagnant est responsable des taxes applicables.

6. Tirage et confirmation du gagnant

Vers le 26 septembre 2026, le Commanditaire sélectionnera au hasard un gagnant potentiel parmi toutes les participations admissibles vérifiées. Les chances de gagner dépendent du nombre de participations admissibles reçues. Le gagnant potentiel sera joint par Instagram et devra répondre dans les 72 heures, confirmer son admissibilité, fournir les renseignements d'expédition et de taille, et répondre correctement, sans aide, à une question d'habileté mathématique. Si la personne sélectionnée n'est pas admissible ou ne répond pas à temps, une autre participation pourra être tirée. Le nom ou le pseudonyme Instagram du gagnant confirmé peut être annoncé.

7. Permission et renseignements personnels

Les participants conservent la propriété de leurs vidéos. En participant, chacun accorde au Commanditaire une licence non exclusive, mondiale et libre de redevances permettant de repartager, afficher, recadrer, sous-titrer et raccourcir la vidéo pour le Concours, la campagne The Six-String Incident, We Are Home et la publicité connexe, avec mention du participant lorsque cela est raisonnablement possible. Les renseignements personnels seront utilisés uniquement pour vérifier les participations, administrer le Concours, annoncer et remettre le prix, prévenir la fraude et respecter la loi. Les renseignements d'expédition peuvent être communiqués aux fournisseurs nécessaires à la production et à la livraison du prix; ils ne seront pas vendus.

8. Avis et décharge concernant Instagram

Ce Concours n'est ni commandité, ni approuvé, ni administré par Instagram ou Meta, et n'y est pas associé. En participant, chacun dégage entièrement Instagram et Meta de toute réclamation découlant du Concours ou s'y rapportant, sauf là où la loi l'interdit. Les renseignements sont fournis au Commanditaire, et non à Instagram ou à Meta.

9. Conditions générales

Le Commanditaire peut disqualifier toute fraude, altération, perturbation ou violation du règlement. Il n'est pas responsable des interruptions de la plateforme, des participations inaccessibles ou mal acheminées, des paramètres de confidentialité, du filtrage des notifications ou des défaillances techniques échappant à son contrôle raisonnable. Si des circonstances échappant à son contrôle raisonnable compromettent de façon importante le Concours, il peut le modifier, le suspendre ou l'annuler, sous réserve de la loi, et effectuer un tirage parmi les participations admissibles déjà reçues. Le présent règlement est régi par les lois de l'Ontario et les lois canadiennes applicables, sauf lorsqu'une loi locale impérative s'applique. Si une disposition est inexécutoire, les autres demeurent en vigueur.

Les versions française et anglaise sont accessibles à themusicofjoshcohen.com/contest et sont censées avoir le même sens. En cas de divergence, les lois applicables prévalent, et le participant peut invoquer l'une ou l'autre version dans la mesure permise par la loi.